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PROTOKÓŁ Nr 32/20 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 1 września 2020 r. 

godz. 14:30 

 

Obecni na posiedzeniu KBSiR – 7 członków Komisji: 

 

1. Jerzy Basta  

2. Danuta Kurnyta 

3. Violetta Majak  

4. Łukasz Sławiński  

5. Sławomir Sławiński  

6. Iwona Szczerbaty  

7. Bogdan Wągrowski 

 

 

Nieobecni na posiedzeniu KBSiR – 1 członek Komisji: 

 

1. Elżbieta Seweryniak  

 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Budżetu, Strategii i Rozwoju 

Violetta Majak, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad 

Zabytkami miasta Kamienna Góra na lata 2020-2023-70.2020 

5. Analiza protokołu przekazania oraz protokołem z kontroli kompleksowej gospodarki 

finansowej Miasta Kamienna Góra przez Regionalną Izbę obrachunkową we Wrocławiu- 

BRM.0012.1.2.2020 
 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad.  

 

Ad.3.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4.- 70.2020 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił i szczegółowo omówił Kierownik 

Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel poinformował, że Gminny 
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Program Opieki nad Zabytkami miasta Kamienna Góra na lata 2020-2023 opracowano 

zgodnie z wymogami ustawy o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami. Projekt 

uzyskał również pozytywna opinię Dolnośląskiego Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków. Dodał, że wśród podstawowych zadań samorządu jest opieka nad zabytkami. 

Poinformował, że przeprowadzono inwentaryzację obiektów zabytkowych położonych 

na terenie miasta. Stwierdził, że należy usystematyzować postępowanie z obiektami 

zabytkowymi.  

 

Radny J. Basta zapytał, czy po podjęciu uchwały miasto wyremontuje dach Kościoła 

Łaski?  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel powiedział, że do tej pory 

imiennie adresowane były wydatki poprzez podjęcie odrębnej uchwały. Gdyby rada 

uchwaliła program to kolejnym krokiem byłoby opracowanie uchwały dotyczącej 

sposobu dotowania zabytków np. poprzez określenie kryteriów, trybu postepowania. 

Rada Miasta zabezpieczając środki w budżecie miasta na dany rok ogólnie 

przeznaczałaby jakąś kwotę na zabytki, która byłaby przeznaczana na konkretne obiekty 

wyłaniane np. poprzez konkurs.  

 

Radna I. Szczerbaty powiedziała, że do tej pory pieniądze były przeznaczane na 

konkretny cel.  Zapytała, czy wspólnoty mieszkaniowe mogłyby składać wnioski  

o dofinansowanie remontu.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel odpowiedział, że to rada 

decydowałaby o regulaminie konkursu, składaniu wniosków i zasadach postepowania. 

Powiedział, że jeśli jedna wspólnota wystąpiła by z wnioskiem to można by było środki 

przekazać imienna uchwałą. Zapytał, co w sytuacji gdy z wnioskami wystąpiłoby np. 

50 wspólnot i w sprawie każdej trzeba by było podjąć uchwałę. 

 

Przewodnicząca KBSiR V. Majak zapytała jakie byłyby zasady składania wniosków.  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel wyjaśnił, że rada w odrębnej 

uchwale wskazywałaby kryteria. Powiedział, że mogłaby decydować np. kolejność 

złożenia wniosków, stan techniczny budynku, decyzja PINB. Nabór wniosków mógłby 

odbywać się w roku poprzedzającym budżet, tak aby przed uchwaleniem budżetu było 

wiadomo na jaki obiekt mogą zostać przeznaczone środki i w jakiej wysokości.  

 

Radny B. Wągrowski wyraził zdanie, że jak rada zabezpieczy ogólne środki  
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w budżecie to nie będzie już miała nad nimi kontroli.  

 

Radny Ł. Sławiński zapytał, czy podjęcie przedstawionego projektu uchwały już wiąże 

się z zabezpieczeniem środków w budżecie miasta ?  

 

Kierownik Biura Architekta Miasta Andrzej Omachel odpowiedział,  

że przedstawiony projekt uchwały nie wiąże się z zabezpieczeniem środków, dodał że 

zabezpieczenie środków będzie kolejnym etapem. Dodał, że jeśli na dany rok 

kalendarzowy rada nie przeznaczy środków na zabytki to po prostu w danym roku nie 

będzie ich remontowała. Zaznaczył, że od radnych zależeć będzie jakie obiekty dostana 

najwyższą punktacje i zakwalifikują się do programu.  

 

Mając na uwadze obszerność załącznika nr 1 do ww. projektu uchwały Komisja 

zadecydowała, że zapozna się z nim indywidualnie a zaopiniowanie projektu nastąpi na 

kolejnym posiedzeniu tj. dnia 8 września 2020 r. o godz. 14:30.  

 

Ad.5. - BRM.0012.1.2.2020 

Komisja analizowała 1 i 2 stronę protokołu kontroli kompleksowej gospodarki 

finansowej Miasta Kamienna Góra przeprowadzonej przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową we Wrocławiu. Komisja analizę protokołu będzie kontynuowała 

podczas najbliższych posiedzeń.  

  

Ad.6. Sprawy różne. 

 

W związku z przewidywanym zakończeniem prac remontowych w Przedszkolu 

Publicznym Nr 2, Centrum Kultury i Bibliotece Miejskiej oraz przeniesieniem tych 

jednostek do swoich docelowych siedzib, Komisja wnioskuje o przedłożenie rejestru 

umów związanych z magazynowaniem wyposażenia ww. jednostek w okresie trwania 

remontu (2017-2020). 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek- jednogłośnie.  

 

Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 

Ad.7. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska, Violetta Majak  

 

Przewodnicząca KBSiR 

 

      /-/Violetta Majak 


